
Zápisnica z 25. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku, 

konaného dňa 22. októbra 2021 v kancelárii starostu obce 

 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

                                                                
Program – podľa pozvánky  

 

K bodu: 1. Otvorenie, schválenie programu: 

 

- starosta obce otvoril zasadnutie OZ o 18:07 hod, privítal prítomných  

  a skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné – z celkového počtu 7 poslancov  

             je prítomných 6 poslancov, poslanec Matej Kotos sa ospravedlnil 

- starosta obce prečítal program pozvánky a dal o programe hlasovať – OZ 

  schválilo program rokovania – za bolo 6 poslancov OZ 

- starosta predniesol bod Rozpočtové opatrenie č. 3/2021 ako doplnenie tohto 

  bodu do bodu Rôzne a dal o ňom hlasovať – za doplnenie tohto bodu  

  hlasovalo 6 poslancov OZ  

 

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa 

    a overovateľov zápisnice: 

 

 starosta obce navrhol do návrhovej komisie poslancov Miloša Ferka  

a Juraja Migeľa a dal o tom hlasovať – za bolo 6 poslancov OZ 

 za zapisovateľa určil Ing. Rudolfa Meška, zástupcu starostu  

a za overovateľov zápisnice určil poslancov Milana Nováka a Ignáca 

Kotosa – za bolo 6 poslancov OZ 

 starosta obce prečítal uznesenie č. 3/25/2021 - OZ berie na vedomie,  

že starosta určil za zapisovateľa Ing. Rudolfa Meška a za overovateľov 

zápisnice poslancov Milana Nováka a Ignáca Kotosa – za bolo 6 poslancov 

OZ 

 

K bodu: 3. Kontrola uznesení a správa o činnosti OÚ od predchádzajúceho 

   zasadnutia OZ: 

 

- starosta obce prečítal kontrolu uznesení /viď príloha zápisnice/ 

- body 1/24/2021 – 7/24/2021 – splnené 

- bod č. 8/24/2021 – nesplnené 

- starosta obce prečítal správu o činnosti, čo sa urobilo v obci od posledného 

 zasadnutia OZ 

- poslankyňa Mackaničová mala dotaz, ako je to s tou dotáciou ohľadom 

školského ihriska – starosta odpovedal, že nevieme nič viac 



- starosta prečítal uznesenie č. 4/25/2021, že OZ berie na vedomie kontrolu 

uznesení a správu o činnosti OÚ a dal o tom hlasovať – za bolo 6 poslancov 

OZ 

 

K bodu: 4. Vyhodnotenie akcie „Obecný deň“: 

 

- starosta obce prečítal vyhodnotenie /viď príloha k zápisnici/ 

- na Obecný deň boli výdavky vo výške 3.975,- € + 800,- € sponzorské  

a ošípaná, čiže po odrátaní sponzorského boli výdavky vo výške 3.175,- € 

- starosta otvoril rozpravu k tomuto bodu 

- starosta prečítal uznesenie č. 5/25/2021 – OZ zobralo na vedomie tento bod – 

za bolo 6 poslancov OZ  

 

K bodu: 5. Návrh na zmenu poplatku za odpad: 

 

- starosta obce prečítal správu o ohľadom odpadu – VZN /Všeobecne záväzné 

nariadenie/ č. 1/2016 – v ňom je uvedené, že poplatok za 1 osobu je 10,- € 

- príjmy za odpad za rok 2020 boli vo výške 6.780,- € 

- príjmy za odpad za rok 2021 boli vo výške 5.512,- € a 1.963,- € ešte treba 

zaplatiť 

- výdaj obce za rok 2020 bol vo výške 13.300,- € 

- v roku 2021 boli výdavky vo výške 10.560,- € 

- starosta tiež prečítal, koľko sa platí v iných obciach – ako by sme to moli 

riešiť v nasledujúcom období, musíme pripraviť VZN 

- poslanec Novák hovoril o rozdiele z minulých rokov, ako to fungovalo 

v predošlom období, bol za zdvihnutie poplatku za odpad 

- poslankyňa  Mackaničová navrhla, aby sa poplatok znížil a dával na zberný 

dvor a zároveň mala dotaz, prečo nie je sprevádzkovaný zberný dvor 

- starosta vysvetlil, ako prebieha zber odpadu v obci zo zberného dvora 

- poslankyňa navrhla sprevádzkovať zberný dvor 

- poslanec Novák zareagoval, aby bol spojazdnený zberný dvor, každý občan  

si zaobstará kontajner a vyvezie odpad 

- náklady obce stúpajú a treba to riešiť 

- poslanec Ferko mal dotaz, ako sa to rieši s Furou, či ľudí nejako motivuje 

a žiadal preloženie tohto bodu do ďalšieho zastupiteľstva, že pripraví projekt 

na ďalšie zastupiteľstvo 

- poslanec Kotos navrhol žetóny, aby boli použité ako v iných obciach 

- poslankyňa Mackaničová navrhuje ponechať 10,- € na osobu 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 6/25/2021 – doporučuje pripraviť VZN  

na odpad v sume 15,- €/1 osoba – tento bod schválený, za boli 4 poslanci OZ,  

2 poslanci boli proti  

 

 

 



K bodu: 6. Mesiac Úcty k starším:  

 

- starosta hovoril o Úcte k starším - posedenie sa nezrealizuje z dôvodu 

pandemickej situácie 

- starosta navrhol, aby sa zakúpili predmety v určenej sume – starosta obce 

vyzval poslancov OZ, aby sa k tomu vyjadrili 

- hlavný kontrolór Ing. Feďák navrhol, aby sa dali vitamíny – zinok, vitamíny 

C a D 

- bolo by to pre občanov od 65 rokov a vyššie – cca okolo 900,- € 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 7/25/2021 a dal o tom hlasovať – tento bod 

bol schválený – poslanci OZ schválili pre občanov nad 65 rokov zabezpečiť 

vitamíny v sume 7,- € na občana 

 

K bodu: 7. Rôzne: 

 

  - otváranie obálok cenovej ponuky pre obstaranie zmien a doplnkov  

  ÚPN /Územný plán/ obce Slivník: 

- poslanec Novák sa vyjadril k ÚPN – ak sú krivdy, treba ich 

vyriešiť, treba citlivo riešiť túto problematiku pre občanov 

- starosta sa vyjadril k zmene ÚPN – občania podali okolo  

15 žiadostí 

- zmena sa robila na základe výzvy – rozsah prác 

- územný plán je dobrý a netreba ho veľmi meniť 

- starosta chce svoj majetok naspäť a pokiaľ je tu ešte vo funkcii, 

chce ho naspäť 

- treba ho kúpiť od starostu, konštatoval poslanec Novák, získal  

by od neho určite viac, ako keby sa menil územný plán 

- starosta nechce rušiť územný plán, ale chce zmeny v tomto 

územnom pláne 

- starosta otvoril obálky – 4 cenové ponuky – sú po lehote 

- hlavný kontrolór Ing. Feďák čítal zákon o územnom pláne –

každé 4 roky sa môže meniť územný plán 

- starosta prečítal uznesenie č. 8/25/2021 – otváranie obálok:   

a/ OZ berie na vedomie otváranie obálok na cenové ponuky  

s týmto poradím: 

- Architektonické štúdio Atrium s. r. o., Košice – 6.780,- €,  

- JHA, s. r. o., Nitra – 6.840,- € 

- Ing. Arch. Ladislav Timura – 7.000,- € 

b/ OZ doporučuje vypísať novú výzvu na predkladanie cenových 

ponúk na zmeny a doplnky ÚPN na požiadanie občanov –  

6 poslancov bolo za 

 

- otváranie obálok cenovej ponuky pre rekonštrukciu Birčianskej cesty: 

- boli prijaté 3 cenové ponuky: EUROVIA, COLAS SLOVAKIA, 

JANEKO – boli zaslané v termíne 



- otváranie ponúk v poradí: 

- COLAS SLOVAKIA – v sume 18.605,12 € s DPH 

- EUROVIA – v sume 22.048,- € s DPH 

- Vladimír Janičin – JANEKO v sume 19.655,58 € s DPH 

- víťazná ponuka – firma COLAS SLOVAKIA v sume 18.605,12 € 

s DPH 

- ponuky je potrebné zaslať p. Molčányimu 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 9/25/2021 – otváranie obálok: 

- OZ berie na vedomie cenové ponuky firiem COLAS 

SLOVAKIA, JANEKO a EUROVIA - 6 poslancov OZ bolo za  

 

- Rozpočtové opatrenie č. 3: 

- presun finančných prostriedkov medzi položkami: 

       z položky 717001 Výstavba chodníka a odstavnej plochy  

sa presunulo 2.789,- € na položku 717002 - Rekonštrukcia 

chodník – Vyšná ulica  

- starosta obce prečítal uznesenie č. 10/25/2021 – OZ zobralo  

na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 3 – za bolo 6 poslancov OZ 

 

K bodu: 8. Diskusia:  

 

- poslanec Migeľ poďakoval hlavnému kontrolórovi za dar pre materskú školu  

 

K bodu: 9. Záver: 

 

- starosta obce poďakoval prítomným za účasť a aktivitu na zasadnutí OZ  

a ukončil rokovanie OZ o 20.40 hod 

 

 

Zapisovateľ: 

 

Ing. Rudolf Meško __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Milan Novák __________________________    

 

Ignác Kotos  __________________________                                                                                           

                              

 

V Slivníku dňa 22. októbra 2021 

 

Ing. Ján Michalko 

  starosta obce 


